



Chatteris School Seminar

21 January 2022 | 4:30 - 6 pm (Registration starts at 4:15pm)

Venue: Hopkins, Units 31-33, 1/F, Tower 1, South Seas Centre, 75 Mody Road, Tsim Sha Tsui

About the Seminar:

-  Find out more about our English Development Programme for schools and how Chatteris Native-speaking English Tutors can help develop the English language proficiency of your students in the 2022-2023 school year
-  Join the professional development session on "Understanding and supporting student and staff mental health in Hong Kong" delivered by Dr Hannah Sugarman and Dr Esther Wong from MindHK

Chatteris is a registered non-profit charitable organisation established in 1990 striving to prevent English from being a barrier to anyone in Hong Kong. We have over 30 years of experience partnering with local primary, secondary, and post-secondary schools to develop an engaging English environment for students. Every year, we place over 60 high-quality English tutors in schools. Our English tutors, many of whom are recent graduates, work to enhance students' confidence, intercultural understanding and enjoyment of English.

Our English tutors and partner schools are supported by a committed team of Chatteris management staff who provides ongoing to ensure we make the greatest possible impact on your students.

Last year...

Over 95% of our partner schools were satisfied with their experiences

98% of our tutors were rated "good" or "very good" by schools

100% of our schools said that our programme motivated student interest and enjoyment in learning English

100% of our schools said that their students have increased confidence in speaking English

Register to join the seminar at <https://bit.ly/chatterisseminar> or scan the QR code on the top right.



Chatteris Native-speaking English Tutors

FOR 2022-2023



Join the Chatteris School Seminar on 21
January 2022 for more information.
Register at <https://bit.ly/chatterisseminar>

Our programme offers partnering schools...



A Full-time Native-speaking English Tutor

A passionate, creative, and inspiring recent university graduate who runs engaging activities for students inside and outside of the classroom.



Free Educational Resources and Extra Manpower

Have extra manpower support for school events, professional development sessions for teachers, and access Chatteris' bank of physical and digital educational resources.



Ongoing Support and Quality Management

Chatteris provide background checks and visa processing for our tutors, comprehensive training on supporting students, and dedicated Programme Managers who monitor the tutor's performance and support your school.

"One for One, Adopt a School" Project - Have a Free, Fully Sponsored Tutor in Your School

If your school has a high intake of students from less privileged backgrounds, you may be eligible for our "One for One" project where we find a donor to fully sponsor a tutor at your school. Please join the Chatteris School Seminar or message us for more information.



暢言教育基金學校研討會

二零二二年一月二十一日 | 下午4:30 - 6:00 | (點名時間為下午4:15)
地點: Hopkins - 香港九龍尖東麼地道75南洋中心1座1樓31-33室

有關是次研討會:



了解更多關於暢言教育基金之在校英語支援計劃，以及本機構之外籍英語導師如何在2022-2023年度幫助您的學生提高英語水平



參與有關“了解及促進香港學生及員工的心理健康”專題講座，是次講者是來自MindHK的Dr Hannah Sugarman 以及 Dr Esther Wong

暢言教育基金是一個註冊的非牟利慈善組織，成立於1990年，旨在為香港人打破語言障礙，在日常生活中也能使用英語與人溝通。我們有超過30年的歷史，並與本地的中、小學和高等教育學府合作，為學生打造一個理想的英語學習環境。每年，我們都會安排60多名高質量的外籍英語導師在學校任教。這些外籍英語導師大多是剛畢業的大學生，他們致力增加學生的跨文化體驗、提高其英語說話信心和讓學生喜歡說英語。

我們的外籍英語導師和夥伴學校是由一支專業的學校管理團隊全力支持，他們為導師和夥伴學校提供持續的專業培訓和優質保證的支援服務；同時協助學校進行體驗式學習活動，並為個別學校需要而提供額外人手和支援。

去年...

超過95%的夥伴學校
顯示與我們的合作經
驗感到滿意

有98%的外籍英語導
師被學校評
為“好”或“很好”

100%的學校認為我們
的課程激發了學生對學
習英語的興趣

100%的學校認為他
們的學生對說英語增
添了不少信心

如欲參加是次研討會，請登入 <https://bit.ly/chatterisseminar> 或掃描右上方的二維碼

二零二二至二零二三年度 暢言教育基金 外籍英語導師支援計劃

參加二零二二年一月二十一日之研討會
能讓你獲取更多資訊，請從促點擊此處登記：
<https://bit.ly/chatterisseminar>



本機構的課程誠為夥伴學校提供...



全職駐校外籍英語導師

我們聘請的大學畢業生是充滿熱誠、富創造力和具啟發性的，他們旨在教室內外組織有趣味的學習活動。



免費教材及人力資源

本機構提供額外人手給予需要安排特別活動或教師專業發展項目的學校，且免費提供由我們設計的實體和電子教材。



質量管理和持續支援服務

所有暢言教育基金之導師均持有有效簽證和經過背景審查，在任教前有接受全面的教師培訓，專業的项目經理擔當著監督的角色和全力支持你的學校。

“英語導師支援計劃” - 只要聘請一名外籍英語導師就有機會獲得另一名免費導師在校支援

如果貴校有大量來自低收入家庭的學生，您就有機會申請我們的“英語導師支援計劃”，當貴校聘請了一位外籍導師，就有機會獲捐贈單位全費贊助您的另一位導師。如欲獲得更多有關資訊，請參加暢言教育基金的學校研討會或向本會發訊息查詢。